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Rada Miasta Łuków 
Radni 

Protokół Nr XIII/2024 

z  sesji Rady  Miasta  Łuków 

w dniu 18 grudnia 2024 roku  

Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2024 r. o godz. 10:17, a zakończono o godz. 14:44 tego samego 
dnia. 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta im. Jana Pawła II przy ul. Józefa 

Piłsudskiego 17 w Łukowie. 

 

Stan ustawowy radnych                                     -     21 

Obecnych                                                           -     20 

Nieobecnych                                                      -       1 

Obradom przewodniczył: 
 Artur Czubaszek   – Przewodniczący Rady Miasta 

Przed obradami sesji Rady Przewodniczący RM Pan Artur Czubaszek wspólnie  

z Burmistrzem Miasta Panem Piotrem Płudowskim oraz Pełnomocnikiem BM ds. Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Panią Dorotą 

Zakrzewską wręczyli Pani Anecie Tymińskiej nagrodę „PROFILAKTYK ROKU 2024”. 

Wiceprzewodniczący RM Pan Arkadiusz Pogonowski odczytał laudację. 

1. Otwarcie. 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 1 porządku obrad – 
Otwarcie. 

Otworzył XIII zwyczajną sesję Rady Miasta Łuków.  

Jednocześnie poinformował, że zmiana numeracji sesji, która została zwołana pod numerem 

XII, związana jest z odbytą w dniu 11 grudnia br. sesją nadzwyczajną. 

Przywitał wszystkich przybyłych na sesję. 

Przywitał Burmistrza Miasta Pana Piotra Płudowskiego, Zastępcę Burmistrza Pana Mateusza 

Popławskiego, Skarbnika Miasta Panią Barbarę Leszczyńską, Sekretarza Miasta Pana 

Waldemara Siurka. 
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Przywitał Pełnomocnika Burmistrza Miasta ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Panią Dorotę Zakrzewską. 

Przywitał Panią Ilonę Tyrkę reprezentującą wykonawcę Programu Ochrony Środowiska  

dla Miasta Łuków na lata 2025-2028.  

Przywitał dyrektorów miejskich jednostek organizacyjnych, naczelników, kierowników  

i pracowników Urzędu Miasta. 

Przywitał wszystkich zaproszonych gości, zgromadzoną publiczność, a także przedstawicieli 

prasy, radia i telewizji. 

Przywitał wszystkich oglądających transmisję z obrad sesji w przekazie internetowym.  

 

W trakcie powitania do obrad dołączył Przemysław Wereszczyński Radny 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  poinformował, że transmisja sesji prowadzona jest 

na stronie internetowej Miasta pod adresem: www.lukow.pl. – link do transmisji znajduje się 

w zakładce Rada Miasta Łuków. W tej zakładce dostępne są także wyniki głosowań imiennych 

Państwa radnych. 

Stwierdził, że w obradach XIII sesji uczestniczy aktualnie zgodnie  z listą obecności  

19 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XIII sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 2 porządku obrad – 

Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XIII sesji Rady Miasta. 

Poinformował, że porządek obrad sesji wraz z projektami uchwał oraz materiałami 

towarzyszącymi został Państwu radnym doręczony w terminie.  

Powiedział, że w dniu 9 grudnia br. wpłynęły dwa projekty uchwał wraz z wnioskiem  

Pana Burmistrza o ich skierowanie pod obrady dzisiejszej sesji Rady, a mianowicie: 

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Łuków 

na lata 2025-2028 z perspektywą do 2032 roku”; 

- projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie miasta Łuków  

do kategorii dróg gminnych. 
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W dniu 17 grudnia br. wpłynął projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2024 wraz z wnioskiem Pana Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji 

Rady. 

W dniu 17 grudnia br. Pan Burmistrz złożył: 

-  autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej; 

- oraz autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej  

na rok 2025. 

Zaproponował Państwu radnym rozszerzenie porządku obrad poprzez: 

- wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie miasta Łuków 

do kategorii dróg gminnych w pkt 10; 

- wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 w pkt 11; 

- wprowadzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska  

dla Miasta Łuków na lata 2025-2028 z perspektywą do 2032 roku” w pkt 5. 

Numeracja pozostałych punktów ulegnie odpowiednio zmianie. 

Zapytał, czy są inne wnioski do przedstawionego porządku ? Wobec ich braku poprosił  

o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania nad 

zgłoszonymi wnioskami.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad poprzez wprowadzenie jako punkt 10 tematu: Podjęcie uchwały 
w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie miasta Łuków do kategorii dróg gminnych .  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, 
Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy 
Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Bartłomiej Bryk, Tomasz Świniarski 

 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

wniosek przeszedł. 

Poprosił o naniesienie stosownych zmian w systemie. Przeszedł do głosowania nad kolejnym 

wnioskiem. 
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Głosowano w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad poprzez wprowadzenie jako punkt 11 tematu: Podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, 
Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy 
Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Bartłomiej Bryk, Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

wniosek przeszedł. 

Poprosił o naniesienie stosownych zmian w systemie. Przeszedł do głosowania nad kolejnym 

wnioskiem. 

Głosowano w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad poprzez wprowadzenie jako punkt 5 tematu: Podjęcie uchwały w 
sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Łuków na lata 2025-2028 z 
perspektywą do 2032 roku” .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, 
Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy 
Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Bartłomiej Bryk, Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

wniosek przeszedł. 

Poprosił o naniesienie stosownych zmian w systemie. Przeszedł do głosowania nad kolejnym 

wnioskiem. 
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Poinformował, że porządek obrad XIII sesji po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XIII sesji Rady Miasta. 
3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miasta. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 

Burmistrza w okresie od XI sesji Rady Miasta. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Łuków 

na lata 2025 -2028 z perspektywą do 2032 roku. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025. 

7.1. przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza Miasta 
7.2. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 
7.3. przedstawienie opinii Komisji stałych RM 
7.4. dyskusja 
7.5. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej przedstawionym przez Burmistrza 
Miasta 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Miasta Łuków na lata 2025-2029. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łuków do złożenia wniosku 
o dofinansowanie oraz przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą "Adaptacja do zmian 
klimatu poprzez zmniejszenie podatności miasta Łuków na niekorzystne zjawiska pogodowe 
z uwzględnieniem zielono-niebieskiej infrastruktury". 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  
dla miasta Łuków na lata 2025-2027. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie miasta Łuków  
do kategorii dróg gminnych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. Zamknięcie. 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 3 porządku obrad – 

Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miasta. 

Stwierdził, że protokoły zostały zatwierdzone. Nie wniesiono poprawek. Stwierdził, że: 

Protokół z XI  sesji Rady Miasta został przyjęty. 
 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 

Burmistrza w okresie od XI sesji Rady Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 4 porządku obrad – 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza 

w okresie od XI sesji Rady Miasta. 
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Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił Sprawozdanie Burmistrza Miasta  

z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza w okresie od XI sesji Rady 

Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował Burmistrzowi za wystąpienie. 

Otworzył dyskusję. 

 
Glos w dyskusji zabrali: 

Andrzej Skwarek Radny, Zygmunt Celiński Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta  
z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza 
w okresie od XI sesji Rady Miasta. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu Ochrony Środowiska dla Miasta 

Łuków na lata 2025 -2028 z perspektywą do 2032 roku". 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 5 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Łuków 

na lata 2025 -2028 z perspektywą do 2032 roku". 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia 17 grudnia br.  

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – zaproponował przy realizacji punktu przyjęcie 

konwencji pytań i odpowiedzi. Poprosił o udzielanie odpowiedzi uczestniczącą zdalnie p. Ilonę 

Tyrkę - reprezentującą wykonawcę Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Łuków na lata 

2025-2028 oraz naczelnika stosownego Wydziału. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Poprosił Państwa radnych  

o zgłaszanie chęci do zabrania głosu. 

 

Ogłosił 3 minuty przerwy technicznej. Po przerwie wznowił obrady. Kontynuował realizację  

pkt 5. 

Glos w dyskusji zabrali: 

Sławomir Smolak Radny, Jerzy Siwiec Radny.  

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielała: 

Pani Monika Tyrka reprezentującą wykonawcę Programu Ochrony Środowiska dla Miasta 

Łuków na lata 2025-2028, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycicku kworum. 

Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Łuków 
na lata 2025 -2028 z perspektywą do 2032 roku". 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, 
Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy 
Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Bartłomiej Bryk, Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 
"Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Łuków na lata 
2025 -2028 z perspektywą do 2032 roku". 
 
 

Uchwała otrzymała numer XI/86/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 6 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Powiedział, że wieloletnia prognoza finansowa jest narzędziem służącym do planowania 

finansowego w długoterminowej perspektywie, obejmującym kilka lat, zwykle  

3 lub więcej.  Wskazał na cel wieloletniej prognozy finansowej, którym jest poprawa 

zarządzania finansami publicznymi, w tym przewidywanie dochodów, wydatków oraz 

długoterminowych przedsięwzięć finansowych. 

Z kolei powiedział, że projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Łuków został sporządzony na lata 2025-2028 i obejmuje prognozę kwoty długu na lata 2025-

2041.  Projekt został przekazany Wysokiej Radzie oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w Lublinie w dniu 15 listopada 2024 r. Opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej wydana w formie uchwały z dnia 27 listopada 2024 roku w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej przedstawionej przez Miasto Łuków została Państwu radnym 

doręczona w dniu 29 listopada 2024 roku. 

Następnie poinformował, że projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

posiada pozytywną opinię wszystkich komisji stałych Rady Miasta, które tym tematem 

zajmowały się na wspólnym posiedzeniu w dniu 4 grudnia 2024 roku. 

Pozytywną opinię o projekcie wyraziły: 

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji; 

- Komisja Rewizyjna; 

- Komisja Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami; 

- Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej; 

- Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego 

- Komisja Edukacji, Kultury i Sportu. 

W dniu 17 grudnia br. Pan Burmistrz złożył do projektu uchwały autopoprawkę. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej wraz z autopoprawką, a w dalszej kolejności o przedstawienie opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta.  

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta - omówiła projekt uchwały. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Poprosił Państwa radnych  

o zgłaszanie chęci do zabrania głosu. 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Marcin Mościcki Radny, Jerzy Siwiec Radny, Monika Jędrzejkowska Radna, Artur Gałach 

Radny.  

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza, Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Barbara 

Leszczyńska Skarbnik Miasta. 

 

W trakcie dyskusji: 

- salę obrad opuścił Przemysław Wereszczyński Radny,  

- do obrad dołączył Przemysław Wereszczyński Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej wraz z autopoprawką. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, 
Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy 
Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (2) 
Bartłomiej Bryk, Tomasz Świniarski 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej 
 

Uchwała otrzymała numer XIII/ 87/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 7 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025. 

Zwrócił się do obecnych, mówiąc, że projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 

2025 wraz z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi został przedłożony  Wysokiej Radzie 

do uchwalenia oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Lublinie do zaopiniowania  

w dniu 15 listopada 2024 r., a więc z zachowaniem ustawowego terminu. 

W dniu 29 listopada 2024 roku Państwo radni otrzymali dwie uchwały Składu Orzekającego 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej: 

- pierwsza z nich z dnia 27 listopada br. w sprawie zaopiniowania przedłożonego przez 

Burmistrza Miasta Łuków projektu uchwały budżetowej na rok 2025; 

- druga z dnia 27 listopada br. w sprawie możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego 

przez Miasto Łuków na 2025 rok.  

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025 został 

zaopiniowany przez wszystkie komisje stałe Rady Miasta.  

W dniu 17 grudnia br. Pan Burmistrz złożył do projektu uchwały autopoprawkę. 

Stwierdzam, że Rada Miasta jest przygotowana do podjęcia uchwały w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2025. 

 

7.1. przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza 

Miasta 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 7.1. porządku 

obrad – przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza Miasta. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie przedłożonego projektu uchwały budżetowej na rok 

2025 wraz z uzasadnieniem oraz autopoprawką. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił projekt uchwały budżetowej. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – uzupełnił wypowiedź przedmówcy. 

 

W trakcie realizacji podpunktu:  

- salę obrad opuścili: Przemysław Wereszczyński Radny, Jerzy Siwiec Radny;  

- do obrad dołączyli: Przemysław Wereszczyński Radny, Jerzy Siwiec Radny. 
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7.2. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 7.2. porządku 

obrad – przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Powiedział, że zgodnie z przepisami ustawy o finansach publicznych, Burmistrz ma obowiązek 

przedstawić Wysokiej Radzie opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat projektu 

uchwały budżetowej przed jej uchwaleniem. 

Poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie: 

- opinii do przedłożonego przez Burmistrza Miasta Łuków projektu uchwały budżetowej  

na 2025 rok, 

- oraz opinii w sprawie możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego przez Miasto 

Łuków na 2025 rok. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – przedstawiła opinie Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

 

W trakcie realizacji podpunktu:  

- salę obrad opuścili: Andrzej Skwarek Radny, Krzysztof Jodełko Radny;  

- do obrad dołączył : Andrzej Skwarek Radny. 

7.3. przedstawienie opinii Komisji stałych RM 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 7.3. porządku 

obrad – przedstawienie opinii Komisji stałych RM. 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały budżetowej na rok 

2025 posiada pozytywną opinię wszystkich komisji stałych Rady Miasta, które tym tematem 

zajmowały się na wspólnym posiedzeniu w dniu 4 grudnia 2024 roku. 

Pozytywną opinię o projekcie wyraziły: 

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji; 

- Komisja Rewizyjna; 

- Komisja Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami; 

- Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej; 

- Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego; 

- Komisja Edukacji, Kultury i Sportu. 
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W trakcie realizacji podpunktu:  

- do obrad dołączyli: Tomasz Świniarski Radny, Krzysztof Jodełko Radny.  

 

7.4. dyskusja 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 7.4.  porządku 

obrad – dyskusja 

Otworzył dyskusję w temacie projektu uchwały budżetowej na rok 2025. Prosił o zgłaszanie 

się do zabrania głosu. Powiedział, że to jest moment na składanie wniosków do projektu 

uchwały. 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Łukasz Bober Radny, Jerzy Siwiec Radny, Monika Jędrzejkowska Radna, Przemysław 

Wereszczyński Radny, Artur Czubaszek Przewodniczący RM, Krzysztof Okliński Radny, 

Grzegorz Gomoła Radny, Krzysztof Jodełko Radny, Paweł Stoga Radny, Andrzej Skwarek 

Radny, Arkadiusz Pogonowski Wiceprzewodniczący RM, Jarosław Okliński Radny, Marcin 

Mościcki Radny, Sławomir Smolak Radny, Zygmunt Celiński Radny, Artur Gałach Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza,  

 

W trakcie realizacji podpunktu:  

- salę obrad opuścili: Zygmunt Celiński Radny, Krzysztof Jodełko Radny, Sławomir Smolak 

Radny, Tomasz Świniarski Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Sebastian Ignaciuk Radny, Jerzy 

Siwiec Radny, Artur Gałach Radny; 

- do obrad dołączyli : Zygmunt Celiński Radny, Krzysztof Jodełko Radny, Sławomir Smolak 

Radny, Tomasz Świniarski Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Sebastian Ignaciuk Radny, Jerzy 

Siwiec Radny, Artur Gałach Radny; 

7.5. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej przedstawionym przez Burmistrza 

Miasta 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji podpunktu 7.5. porządku 

obrad – głosowanie nad projektem uchwały budżetowej przedstawionym przez Burmistrza 

Miasta. Wobec wyczerpania listy mówców zamknął dyskusję. Poprosił o potwierdzenie 

obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania.  



13 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025 wraz z autopoprawką. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin 
Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, 
Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski, Przemysław 
Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Artur Gałach 
NIEOBECNI (1) 
Bartłomiej Bryk 
 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwały budżetowej 
na rok 2025 
 

Uchwała otrzymała numer XIII/88/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  pogratulował przygotowania budżetu. Ogłosił  

20 minut przerwy w obradach. Po przerwie wznowił obrady.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Miasta Łuków na lata 2025-2029. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 8 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Miasta Łuków na lata 2025-2029. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada: 

- pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i działalności 

Gospodarczej z dnia 17 grudnia br.  

- a także pozytywną opinię Komisji Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego  

i Gospodarki Gruntami z dnia 18 grudnia br. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza Miasta – omówił projekt uchwały. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Poprosił Państwa radnych  

o zgłaszanie chęci do zabrania głosu.  

W trakcie realizacji punktu: 

-  do obrad dołączyli: Emilia Chruściel Radna, 

- obrady opuścił: Sebastian Ignaciuk Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zabral głos. Wobec braku dalszych chętnych do 

zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Miasta Łuków na lata 2025-2029..  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Monika 
Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, 
Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (5) 
Bartłomiej Bryk, Artur Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Przemysław 
Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
Zasobem Miasta Łuków na lata 2025-2029. 
 

Uchwała otrzymała numer XIII/89/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łuków do złożenia 
wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą "Adaptacja 
do zmian klimatu poprzez zmniejszenie podatności miasta Łuków na niekorzystne 
zjawiska pogodowe z uwzględnieniem zielono-niebieskiej infrastruktury". 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 9 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łuków do złożenia wniosku  

o dofinansowanie oraz przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą "Adaptacja do zmian klimatu 

poprzez zmniejszenie podatności miasta Łuków na niekorzystne zjawiska pogodowe  

z uwzględnieniem zielono-niebieskiej infrastruktury". 
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Poinformował, że projekt uchwały posiada: 

- pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska  

i działalności Gospodarczej z dnia 17 grudnia br.  

- a także pozytywną opinię Komisji Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego  

i Gospodarki Gruntami z dnia 18 grudnia br. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Do obrad dołączył Grzegorz Gomoła Radny. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Poprosił Państwa radnych  

o zgłaszanie chęci do zabrania głosu. 

 

Glos w dyskusji zabrał: 

Zygmunt Celiński Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi udzielał: 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. 

Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Łuków do złożenia wniosku o 
dofinansowanie oraz przyjęcia do realizacji projektu pod nazwą "Adaptacja do zmian klimatu 
poprzez zmniejszenie podatności miasta Łuków na niekorzystne zjawiska pogodowe z 
uwzględnieniem zielono-niebieskiej infrastruktury"..  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (4) 
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Bartłomiej Bryk, Artur Gałach, Sebastian Ignaciuk, Przemysław Wereszczyński 
 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia 
Burmistrza Miasta Łuków do złożenia wniosku o 
dofinansowanie oraz przyjęcia do realizacji projektu pod 
nazwą "Adaptacja do zmian klimatu poprzez zmniejszenie 
podatności miasta Łuków na niekorzystne zjawiska 
pogodowe z uwzględnieniem zielono-niebieskiej 
infrastruktury". 
 

Uchwała otrzymała numer XIII/90/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
miasta Łuków na lata 2025-2027. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 10 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Łuków na lata 2025-

2027. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada: 

-  pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 16 grudnia br.; 

- pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego z dnia  

16 grudnia br.; 

- a także pozytywną opinię Komisji Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego  

i Gospodarki Gruntami z dnia 18 grudnia br. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta –zaproponował przyjęcie przy realizacji punktu 

konwencji zadawania pytań i udzielania odpowiedzi. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Poprosił Państwa radnych  

o zgłaszanie chęci do zabrania głosu. 

 

Glos w dyskusji zabrał: 

Krzysztof Okliński Radny. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Łuków na lata 2025-
2027. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (4) 
Bartłomiej Bryk, Artur Gałach, Sebastian Ignaciuk, Przemysław Wereszczyński 
 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 
Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla miasta Łuków na lata 2025-2027. 
 

Uchwała otrzymała numer XIII/91/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie miasta Łuków do 
kategorii dróg gminnych. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 11 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie miasta Łuków do kategorii 

dróg gminnych. 

Poinformował, że projekt posiada: 

- pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności 

Gospodarczej z dnia 17 grudnia br.; 

- a także pozytywną opinię Komisji Finansów, Budownictwa, Planowania Przestrzennego  

i Gospodarki Gruntami z dnia 18 grudnia br.  

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Poprosił Państwa radnych  

o zgłaszanie chęci do zabrania głosu. 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM, Krzysztof Jodełko Radny, Jerzy Siwiec Radny, 

Sławomir Smolak Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie miasta Łuków do kategorii 
dróg gminnych..  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (4) 
Bartłomiej Bryk, Artur Gałach, Sebastian Ignaciuk, Przemysław Wereszczyński 
 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie w sprawie zaliczenia 
drogi położonej na terenie miasta Łuków do kategorii dróg 
gminnych. 
 

Uchwała otrzymała numer XIII/92/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 12 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
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Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 18 grudnia br.  

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie proponowanych zmian w budżecie.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta - omówiła projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do 

zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (4) 
Bartłomiej Bryk, Artur Gałach, Sebastian Ignaciuk, Przemysław Wereszczyński 
 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2024 
 

Uchwała otrzymała numer XIII/93/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 13 porządku obrad 

– Wolne wnioski i informacje. 

Wypełniając obowiązek nałożony na Przewodniczącego Rady przedstawił informację  

o działalności Rady od poprzedniej sesji zwyczajnej. Poinformował, że: 

- 2 grudnia br. wpłynęło oświadczenie osoby zainteresowanej w sprawie skargi na Burmistrza 

Miasta, która była rozpatrywana podczas obrad sesji w dniu 27 listopada br. 
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- 6 grudnia br. wpłynęła korespondencja z WSA dotycząca doręczenia odpisu postanowienia   

po rozpoznaniu skargi na uchwałę Rady Miasta w sprawie gospodarowania odpadami.   

11 grudnia br. w ślad za korespondencją wpłynęło pismo podpisane przez Sekretarza Miasta 

wraz z dokumentacją do przywołanego postanowienia. 

- 6 grudnia br. wpłynęło pismo z Kancelarii Prezesa Rady Ministrów zawierające stanowisko 

Kancelarii w sprawie skierowanej do Rady Miasta Łuków a następnie przekazanej  

przez Radę Miasta Łuków do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów, a dotyczącej rozpatrzenia 

i poparcia Planu Zwycięstwa przedstawionego przez Prezydenta Ukrainy.  

Kancelaria Prezesa Rady Ministrów stoi na stanowisku, że wniosek powinien zostać 

rozpoznany przez Radę, bo został do niej skierowany i dotyczy udzielenia przez  

nią poparcia. 

W ocenie radcy prawnego UM postępowanie KPRM jest nieprawidłowe i nie znajduje 

podstawy w obowiązujących przepisach. Procedura administracyjna nie przewiduje 

możliwości zwrotnego przekazania sprawy według właściwości organowi, który uznał się 

już w sprawie za niewłaściwy, a tym bardziej narzucenia właściwości przez organ 

administracji rządowej organowi samorządu terytorialnego.   

Ogłosił 3 minuty przerwy technicznej. Po przerwie wznowił obrady i kontynuował swoją 

wypowiedź. 

Poinformował, że: 

- pismem z dnia 9 grudnia br. Pan Burmistrz zaprosił Państwa radnych do wzięcia udziału  

w dokonaniu czynności odbioru częściowego wykonanych robót budowlanych przy 

budowie budynku mieszkalnego z lokalami socjalnymi przy ul. Żelechowskiej w Łukowie. 

Odbiór odbył się w dniu 11 grudnia 2024 roku o godzinie 12.00. 

- pismem z dnia 10 grudnia br. Pan Burmistrz zaprosił Państwa radnych na odbiór częściowy 

robót, dotyczących budowy dróg gminnych: ul. Zagrodowej, ul. Wileńskiej, ul. Kresów 

Wschodnich w m. Łuków, który zaplanowano na dzień 16 grudnia 2024 r. o godz. 11.00  

na ulicy Zagrodowej. 

- pismem z dnia 13 grudnia br. Pan Burmistrz zaprosił Państwa radnych na odbiór końcowy 

robót dotyczących zadania inwestycyjnego zapisanego w budżecie miasta Łuków  

pn. „Budowa ul. R. Stankiewicza i ul. B. Łukasiewicz w m. Łuków”, który zaplanowano  

na dzień 16 grudnia 2024 r. o godz. 10.00. 

- 16 grudnia br. wpłynęło zawiadomienie LUW w Lublinie z dnia 13 grudnia 2024 roku  

o wszczęciu postępowania w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr XI/77/2024 
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Rady Miasta w sprawie organizowania gminnych przewozów pasażerskich w publicznym 

transporcie zbiorowym na terenie miasta Łuków. 

 

Andrzej Skwarek Radny – dopytywał o to, kiedy powstaną nowe witacze ? 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przypomniał, że zadanie zostało wpisane do budżetu. 

Wyraził nadzieję, że jego realizacja nastąpi w 2025 roku. 

 

Jerzy Siwiec Radny – poprosił o udzielenie informacji do czego będzie służył system  

do obsługi handlu obwoźnego, na który zaplanowano w budżecie 30 000 zł, jako wkład własny. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że system poboru opłat zostanie 

zautomatyzowany, aby przedsiębiorcy mogli w pełni zdalnie opłacać wszelkie należności 

związane z opłatami rezerwowymi i targowymi. Po stronie ZGL będzie tylko kontrola 

poprawności obliczeń należnych opłat. 

 

Maciej Kazana Radny – zapytał o stan ulicy Dworcowej, zwracając uwagę na postęp prac 

przy przebudowie dworca oraz rozpoczęcie budowy po drugiej stronie ulicy. Zauważył zły stan 

ulicy i chodnika, sugerując, że warto rozważyć ich remont, aby uniknąć nieestetycznego 

wyglądu po zakończeniu inwestycji. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – powiedział, że w ramach remontu ma zostać 

uporządkowany teren i parking w bezpośrednim sąsiedztwie dworca.  

Zwrócił uwagę, że patrząc na ulicę Dworcową całościowo, w tym odcinek z zatoką autobusową 

oraz chodnik, cały ten pas, a także skrzyżowanie z ulicą Konarskiego, skrzyżowanie z ulicą 

Tadeusza Kościuszki, odcinek drogi prowadzący do dużych parkingów, stanowi własność PKP.  

Zasugerował, że warto podjąć starania o przejęcie tego fragmentu drogi, aby wziąć na siebie 

odpowiedzialność za jego remont i bieżące utrzymanie. 

 

Maciej Kazana Radny – zgłosił potrzebę podjęcia rozmów z PKP, mających na celu 

rozwiązanie kwestii dotyczących infrastruktury drogowej. Z kolei poprosił o rozwiązanie 

sytuacji w ulicy Konarskiego, gdzie zatrzymujący się, na trwający około 5 minut postój, 

autobus powoduje zablokowanie jednego pasa ruchu. Zasugerował rozważenie przesunięcia 

miejsca postoju autobusu lub znalezienie innego rozwiązania, które zminimalizuje utrudnienia 
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w ruchu. Dodał, że przystanek ma być docelowo przeniesiony w pobliże dworca, jednakże 

obecna sytuacja stanowi problem i wymaga interwencji. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – powiedział, że istnieje możliwość przesunięcia 

przystanku na ulicy Konarskiego w kierunku ulicy Jana Pawła II. Dodał, że warunki terenowe 

nie pozwalają na wybudowanie zatoki postojowej dla autobusu. Jedyne realne rozwiązanie,  

to przesunięcie przystanku o kilka lub kilkanaście metrów, co mogłoby rozwiązać problem  

z blokowaniem pasa ruchu. 

 

Zygmunt Celiński Radny –  przekazał prośbę mieszkańców o oczyszczenie z liści terenów 

miejskich, jak i prywatnych poł. między ulicą Siedlecką a Księdza Popiełuszki, na których  

rosną dzikie krzaki i chaszcze. W imieniu mieszkańców ulic Stankiewicza i B. Łukasiewicz 

podziękował za realizację, będącej już na ukończeniu, inwestycji. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – potwierdził, że chodzi o tereny miejskie. Wyjaśnił,  

że przed wybudowaniem ulicy sytuacja była tolerowana, ponieważ nie było dojazdu do tego 

miejsca. Jednak teraz, gdy teren jest bardziej ucywilizowany, rosnące tam „samosiewki” stają 

się problematyczne. Zapewnił, że zostaną z tego miejsca usunięte. 

 

Krzysztof Okliński Radny – zgłosił problem budynku zlokalizowanego naprzeciwko 

miejskiej biblioteki, który, w Jego ocenie, szpeci centrum miasta. Stwierdził, że budynek, 

dawniej księgarnia, znajdujący się obok banku, powinien być już dawno rozebrany. Powiedział, 

że widział, jak młodzi ludzie próbują wchodzić do tego budynku. Zapytał, co można zrobić, 

aby rozwiązać ten problem i poprawić wygląd centrum miasta. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – odpowiedział, że w tej sprawie można apelować  

o usunięcie budynku, jednak kluczowe pytanie dotyczy tego, czy budynek w obecnej formie 

zagraża bezpieczeństwu, czy jedynie jest problemem estetycznym. Wskazał, że w ubiegłym 

roku właściciel zabezpieczył budynek, instalując siatkę, aby zapobiec opadaniu elementów 

elewacji. Zauważył, że trudno oczekiwać usunięcia budynku lub jego zasłonięcia, jeśli problem 

dotyczy tylko walorów estetycznych, a nie bezpieczeństwa. 

 

Krzysztof Okliński Radny – powiedział, że zawala się dach. 
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Anna Czerska Naczelnik Wydziału GKiOŚ – wyjaśniła, że w ubiegłym roku skierowano 

pismo do właściciela budynku w poruszonej kwestii. Właściciel poinformował, że czeka na 

zgodę konserwatora zabytków na rozbiórkę budynku.  

 

Sławomir Smolak Radny – poinformował o przeprowadzonej zbiórce żołędzi z Dębu 

Wolności, które zostały przekazane do Nadleśnictwa. Powiedział, że sadzonki zostaną 

posadzone w Łukowie wiosną 2026 roku. Z kolei zgłosił propozycję stworzenia alei  

dla pieszych między ulicami Stodolną a drugim mostem na Krznie. Zgłosił prośbę o rozważenie 

zagospodarowania tego terenu na przestrzeń dla pieszych oraz ewentualne utworzenie 

parkingów w pobliżu mostu, co ułatwiłoby dojazd działkowcom. Z kolei zwrócił się z prośbą 

do prawników UM o sporządzenie tekstu jednolitego, ewentualnie ujednolicenia 

podejmowanych przez Radę uchwał, które były wielokrotnie zmieniane, w szczególności 

Statutu Miasta, aby mieszkańcy mogli łatwiej zapoznać się z aktualnym stanem prawnym.  

 

Zygmunt Celiński Radny – przekazał prośbę mieszkańca o rozważenie możliwości 

postawienia kosza na śmieci w okolicy ulicy Jana Pawła II, przy rogu z ulicą Gałczyńskiego. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – zadeklarował, że sprawdzi możliwości podjęcia 

działania. 

 

Maciej Kazana Radny –  zauważył, że śmietniczka jest w pobliżu zakładu fryzjerskiego, przy 

drodze powiatowej. Wyraził wątpliwość, co do sensu ustawienia śmietniczki na każdym rogu 

skrzyżowania. 

 

Zygmunt Celiński Radny – odpowiedział, że przekaże informacje mieszkance. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – na prośbę mieszkańca ulicy Warszawskiej zwrócił 

się do Pana Burmistrza z pytaniem, jakie były przesłanki rezygnacji z odbioru opakowań 

szklanych w workach foliowych i ograniczenie się tylko do pojemników. Poprosił  

o wyjaśnienie.  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił argumenty dotyczące zmiany sposobu 

odbioru odpadów szklanych. Po pierwsze, praktyczność transportu odpadów w pojemnikach  

z kółkami, które są łatwiejsze do przemieszczenia, co zmniejsza ryzyko urazów związanych  
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z noszeniem ciężkich i kruchych materiałów. Po drugie, bezpieczeństwo pracowników, którzy 

nie muszą dźwigać ciężkich worków, co wpływa na higienę pracy. Po trzecie, argument 

ekonomiczny – odbiór szkła luzem jest znacznie tańszy niż odbiór w workach. Na zakończenie 

wypowiedzi, wspomniał o opracowanym harmonogramie odbioru odpadów na przyszły rok, 

który uwzględnia tę zmianę regulaminu. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – jako mieszkaniec budynku wielorodzinnego  

zwrócił uwagę na nadchodzącą zmianę, o której informował prezes miejskiej spółki.  

Od 1 stycznia odpady tekstylne nie będą mogły być przekazywane do altan śmietnikowych. 

Zamiast tego, mieszkańcy będą musieli korzystać z punktów selektywnej zbiórki odpadów  

lub z pojemników, które znajdują się na terenie miasta. Wyjaśnił, że zmiany są wynikiem 

przepisów, które musimy wprowadzić, a nie naszego pomysłu. Zwrócił się z prośbą  

do Pana Burmistrza oraz Prezesa spółki o rozważenie wprowadzenia okresu przejściowego,  

aby mieszkańcy mieli czas na dostosowanie się do nowych regulacji, które wejdą w życie  

od początku przyszłego roku. 

Jerzy Siwiec Radny – zgodził się z wypowiedzią, że odbiór opakowań szklanych  

w pojemnikach jest rozwiązaniem praktycznym. Z kolei zapytał, czy pojemniki na szkło mają 

być obligatoryjnie koloru niebieskiego, czy też mogą być w każdym innym kolorze,  

ale odpowiednio opisane ?  

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyjaśnił, że zasady dotyczące segregacji odpadów 

wskazują, że dla tych odpadów przeznaczony jest pojemnik w kolorze zielonym. W praktyce, 

odpady mogą być odbierane z pojemników o innym kolorze, pod warunkiem, że są wyraźnie 

oznaczone, aby pracownicy mogli zidentyfikować ich zawartość.  

 

Andrzej Skwarek Radny – w nawiązaniu do tematu śmietniczek poruszonego przez radnego 

Zygmunta Celińskiego dopytywał, jaka jest możliwość zobowiązania właścicieli sklepów 

spożywczych do umieszczania przed sklepem pojemników na śmieci, aby mieszkańcy 

wyrzucali do nich odpady pochodzące z tych sklepów tj. papierki do koszy.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM – złożył życzenia z okazji nadchodzących Świąt 

Bożego Narodzenia. 
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14. Zamknięcie. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 14 porządku obrad 

– Zamknięcie. 

Wobec wyczerpania porządku zamknął obrady XIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Łuków.  

Podziękował wszystkim za udział. 

  

Przewodniczący 
Rady Miasta  

Artur Czubaszek 

  

 
Protokołowała:  

Katarzyna Wereszczyńska 

Kierownik BRM 


